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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kapnak megfelelő megbecsülést a szociális 
dolgozók?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön az egyik nem régiben közzétett videójában kiemelte, hogy ebben a példátlan világválságban, mi
magyarok példamutatóan összefogtunk,  hogy elhárítsuk a  bajt.  Összefogtunk,  hogy támogassuk
azokat, akik értünk küzdenek. Kiemelte a kórházakban, rendelőkben dolgozókat, a frontvonalban
szolgáló mentősöket, az eladókat, a gyógyszerészeket, a tanárokat, és a bátor önkénteseket, akik a
leginkább rászorulókról gondoskodtak.

Kérem Miniszterelnök urat szíveskedjék tájékoztatást adni arról, hogy miért mostohagyermekei a
kormánynak a szociális ágazatban dolgozók?

Miért  nem kapnak  ugyanolyan  megbecsülést,  mint  az  összes  többi  társadalmi  szerepet  vállaló
személy?

Miért nem említhetők meg, mikor dicséretről, összefogásról, társadalmi szolidaritásról esik szó?

Miért nem kapják meg ugyanazokat a támogatásokat és kedvezményeket, mint a többi, a vírus ideje
alatt derekasan helytálló dolgozó?

Ha  csak  együtt  sikerülhet,  akkor  miért  nem  gondolhatjuk  azt,  hogy  az  „együtt”-be ők  is
beletartoznak? Holott ők azok, akik a frontvonalban, az egyik legveszélyeztetettebb közegben éjjel-
nappal tisztességgel helytállnak, akik tényleg értünk és szeretteinkért küzdenek?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 05. 18.
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